
Lasteaed Laanelille Haaslava maja hoolekogu koosoleku protokoll nr 2-2024/2025 

 

05.02.2025 Haaslava maja õpetajate ruumis 

Algus kell 16.30, lõpp kell 17.30 

 

Osalesid: 

1. Kertu Raid – Avastajate rühma esindaja 

2. Tuuli Teppan – Uudistajate rühma esindaja 

3. Kätlin Link – Unistajate rühma esindaja 

4. Helin Tikk – õpetajate esindaja 

5. Sigrit Dugin – Rõõmustajate rühma esindaja 

6. Kaisa Vahtla – lasteaia pidaja esindaja 

7. Katri Sild – Rändajate rühma esindaja 

8. Mall Messimas Hanschmidt – Seiklejate rühma esindaja 

9. Mai Aasjõe – Saavutajate rühma esindaja 

Külalised: Marge Jaasi-Mägi – Lasteaed Laanelill direktor 

Puudusid: 

1. Keili Rossmann - Tegutsejate rühma esindaja 

  

Koosolekut juhatas Kertu Raid 

Protokollis Kätlin Link 

 

Päevakord: 

1. Lasteaia arengukava 

2. Direktori ettekanded ja täiendavad teemad 

3. Kohapeal algatatud teemad 

 

 

 

1. Lasteaia arengukava 



Marge Jaasi-Mägi andis ülevaate arengukava viimasest versioonist ning tutvustas valminud 

dokumente (mentorlusprogramm, tiimi koostöökokkulepped ja arengukava tegevuskava). 

Koos vaadati üle eelnevalt tehtud ettepanekud ja kommentaarid.  

OTSUS: Kooskõlastada Lasteaed Laanelill arengukava (otsus võeti vastu 9 poolt häälega). 

 

2. Direktori ettekanne 

Marge Jaasi-Mägi andis ülevaate hetkeseisust lasteaias:  

2.1 Hetkel on lasteaias fookuses personalitöö, on sõlmitud raamkokkulepped. 

2.2 Köögipersonalis on toimunud muudatused, nüüd on üks kokk ja kaks abikokka.  

2.3 Eelmise aasta lõpus soetati uus kombiahi, mille tööle saamiseks on vaja juurde osta 

ampreid, raha selleks on olemas. 

2.4 Kahe rühma peale on lisandunud üks tugiisik, kes on 3 päeva ühes ja 2 päeva teises rühmas. 

2.5 Probleeme esineb küttesüsteemiga, probleemiga tegeletakse aktiivselt.  

2.6 Küsimus hoolekogule lapsevanema poolt: kas kooliminev laps võiks üksi lasteaiast koju 

minna, et harjutada kooli minekuks üksinda koju liiklemist.  

OTSUS: Hoolekogu otsustas ühehäälselt: mitte nõustuda. 

2.7 Küsimus hoolekogule: muuta lasteaia lahtiolekuaegu. Hetkel on valverühm 17.30-18.30, 

kuid soovitakse muuta 17.30-18.00. Põhjuseks see, et harva on valverühmas lapsi peale kella 

18.10. Vaatluse käigus on seda jälgitud mõlemas korpuses. Teistes valla lasteaedades on 

arutlusel sama küsimus. 

OTSUS: Hoolekogu otsustas oma rühma vanematelt küsida. Kuna hetkel on viiruste hooaeg, 

otsustati, et vaatlus peaks kestma vähemalt kaks kuud ning kaardistada tuleks eraldi 

kellaaegasid: 17:30-18 ja 18-18:30. 

2.8 Suvine valverühm on juulis Tuigo majas. Juuli on puhkuste aeg ning õpetajatel on 56 

puhkusepäeva. Seetõttu on Haaslaval valverühmad alates 16. juunist, 25. august alustavad kõik 

rühmad tavapärast tööd. Kahe rühma lapsed lähevad kooli ja kaks rühma tuleb nende asemel - 

sõimerühm ja aiarühm.  



2.9 8. mail on kogu Haaslava maja personalil koosolek poolest päevast. Küsimus hoolekogule: 

kas on võimalus, et lapsevanemad viivad lapsed lõunast koju. Nii varakult teatades saab seda 

soovi arvesse võtta. Vajadusel on avatud üks valverühm.  

OTSUS: Hoolekogu otsustas ühehäälselt: sulgeda rühmad peale lõunat, avada üks valverühm. 

 

3. Kohapeal algatatud teemad 

Lapsevanematele saata meeldetuletus:  

3.1 Palun seisata parklas auto mootor.  

3.2 Palun kasuta lapsi lasteaeda transportides nõuetekohast turvavarustust. 

3.3 Palun sulge enda järel väravad. 

3.4 Palun teata nakkushaigustest rühma personali. 

 

(allkirjastatud digitaalselt) 

Kertu Raid 

Koosoleku juhataja 

  

(allkirjastatud digitaalselt) 

Kätlin Link 

Koosoleku protokollija 


